



SPAIN | BARCELONA













Accent Systems



Accent Systems is a company focused on connecting the world with IoT solutions. Our main business is the wireless device market and we are experts in developing products and solutions from the beginning to the end; from product development to mass production, in our own manufacturing center in Barcelona.

www.accent-systems.com

Accent是一家专注于物联网解决方案的公司, 我们的主营业务 是开拓无线设备市场。我们是提供产品研发及一站式解决方案 的专家,在我们巴塞罗那的制造中心完成从产品研发到大规模 生产。

诊断, 预防, 管理和监测我们的生命体征。存储您的资料, 检查

您的历史和统计数据,与您的家人和医生共享您的信息。根据测

量数据的变化,检测到身体健康可能产生的变化或改善。设置警

Barcelona Technology School (BTS) 帮助人们塑造数字化未

来。BTS为来自世界各地的人们提供最需要的数字技能培训;移

动开发,Web开发,用户体验,云计算,物联网,大数据,人

我们的主要产品大数据和高级分析安全云平台,通过联系人、机

器、数据运算过程和大数据保证您的业务数据随时随地可查。通

过我们的产品可以达到企业战略的高灵活度: 更早的预测, 更智

能的决策以及更快的执行。通过全方位渠道愿景和企业智库、大

数据以及企业移动APP之间的融合,帮助管理者以适应当今商务

S.L. 公司旗下专业为中国游客提供个性化定制游服务的高性价比

定制旅游平台网站。总部设在西班牙马德里的ChineSpain欧洲

定制游集390家欧洲当地特色供应商一体,具有相当明显的本地

资源优势,价格更透明,为客人定制最专业最有特色的高性价比

工智能和机器学习,数字化转型领导力,金融技术,法律技

www.accent-systems.com



FEELING ROBOT

Adele Robots is a company focused on social robotics and virtual assistants with the main goal of improving business efficiency and customers' quality of life. Their multidisciplinary team has been working in Asturias since 2010 developing solutions for human-robot interaction.

www.adelerobots.com

Adele Robots是一家专注于社会机器人和虚拟助手的公司,其主 要目的是提高业务效率和客户的生活质量。自2010年以来,他 们的综合科研团队一直在西班牙的阿斯图里亚斯研究人与机器人 交流互动的解决方案。

报以警告某项数值是否超出普通值。

www.barcelonatechnologyschool.com

www.adelerobots.com

www.lifevit.es

术,网络安全。

B&B Trends



Diagnose, prevent, manage and monitor our vital signs. Store your data, check your history and statistics, share your information with your family and doctors. Follow the evolution of your measurements, detect possible changes or improvements to your health. Set alarms to warn if a value is out of the ordinary.

www.lifevit.es

Barcelona Technology



Barcelona Technology School (BTS) enables people to shape the digital future. BTS brings to Barcelona talent from all over the world to be trained in the most in demand digital skills; mobile development, web development, user experience, cloud computing, internet of things, big data, artificial intelligence and machine learning, digital transformation leadership, fintech, legal tech, cyber security.

www.barcelonatechnologyschool.com



Our enterprise big data and advanced analytics secure cloud platform unlocks your business data by connecting people, devices, processes and data of any kind, anywhere and anytime. We unleash strategic agilities to perceive earlier, decide smarter and execute faster by integrating an omnichannel vision with business intelligence, big data and mobile corporate apps.

www.bibold.com



ChineSpain European Travel Platform is one of the trademarks of APPROACHING CULTURES S.L. Group, which is dedicated to Chinese market for mid-high level customized European travel pack. Our headquarters is located in Madrid, heart of Spain. With more than 390 European local providers, ChineSpain can offer you more local experiences than you can ever imagine with transparent price.

www.chinespain.com

ChineSpain欧洲定制游是西班牙APPROACHING CULTURES 欧洲各国深度游路线。

www.chinespain.com

世界的多样要求来运作企业。

www.bibold.com

Conecta Wireless



Conecta Wireless is a global IT services provider for enterprises. We design, provide and support secure endto-end solutions enabling the digital transformation, with the power of technologies such as cloud, contact center, analytics, WiFi, and IoT. We're able to boost our clients' business through our successful mix of high-performance systems with expert managed professional services.

www.conecta-wireless.com

Crazy4Media Group



Digital marketing experts! Mobile infotainment and billing solutions, specialized in the promotion and monetization of mobile entertainment (VAS) services in S.E. Asia, Africa, Spain and Colombia.

www.crazy4media.com

数字营销专家! 移动信息娱乐和计费解决方案, 在亚洲、非 洲、西班牙和哥伦比亚等市场专门从事干移动娱乐(VAS)服务 的推广和变现。

Conecta Wireless 是一家全球企业IT服务供应商。我们设计,

提供并支持安全的端到端解决方案,通过云端,联络中心,分

析,WiFi和物联网保证数字转化成技术力量。我们成功的将高性

能系统与专家管理的专业服务相结合, 保证我们能够更好地促进

www.crazy4media.com

我们客户的商业发展。

www.conecta-wireless.com

Cronos Group



Cronos is a global provider of advanced voice and data services to the regulated, rapid growth and emerging markets, offering wholesales telecommunication carriers and enterprises superior service quality and network performance throughout its own direct network and strategic partnerships.

www.cronosgroup.net

Cronos作为一个全球先进语音和数据服务的提供商,已经进入 了很多规范并快速增长的新兴市场。通过利用它自己的直接网络 和战略合作伙伴的网络,为电信运营批发商和企业提供优质的服 务质量和网络性能。

www.cronosgroup.net

e3tCity



E3tcity develops wireless machine-to-machine (M2M) devices designed to work with the Internet of Things (IoT). This allows it to offer services for the smart city, a concept that has emerged as a means of enabling a more efficient management of resources as we head into our eminently urban future.

www.e3tcity.com

这些设备可以为智慧城市提供服务,在我们面临显著的城市化进 展中,起到更有效的资源管理作用。

E3tcity研发为运用于物联网的无线机器对机器 (M2M) 设备。

我们是一家致力干开发在线虚拟展会的网络公司,目前公司产

品已在10多个国家运行,并且拥有像3M和施耐德这样的公司客

供100%适用于手机的线上展会服务,可以在线直接购买。

户,我们正在寻找投资者进一步向美洲和亚洲扩展业务。我们提

www.e3tcity.com

EasyVirtualFair



We are a software company that develops online/virtual events, with a real product already running in more than 10 countries and clients, like 3M and Schneider, looking for investors to expand in the US and Asia. We offer 100% mobile friendly online events that can be purchased directly on the web.

www.easyvirtualfair.com

Help Flash



Help Flash aims to generate innovation in the safety of highways around the world using technologies that connect asphalt, people and machines. Help Flash is our first development and it consists of a luminous device that allows to immediately signal any obstacle on the road minimizing the risks of accidents and outrages while being able to make automatic emergency calls.

www.help-flash.com

www.easvvirtualfair.com

Help Flash旨在通过使用可连接高速公路元素(沥青)、人和 机器的技术,在世界各地的高速公路安全方面推动创新。 Help Flash是我们的第一个新产品,它包括一个发光装置,允许即时 对道路上的障碍物进行警示,尽可能减少事故风险,同时能够 进行自动紧急呼叫。

www.help-flash.com

Lakento



Lakento is a company specialized in VR. We have two games published, Sharks VR and House of Terror VR, positioned among the ten first VR games for GooglePlay and the AppStore with more than 8.5 million installations.

www.lakento.com

Lakento是一家专业从事VR的公司。 我们有两款已经发行的游 戏: "鲨鱼VR"和"恐怖之家VR"位列GooglePlay和AppStore 的十大VR游戏,并拥有超过850万个安装用户。

www.lakento.com

MedUX



MedUX is the next generation specialist in customers' digital experience measurement and improvement, providing cutting-edge tools and innovative solutions for telecom operators, governments, and companies. MedUX is delivered with a zero friction model, with no integration and no licenses. www.caseonit.com

www.caseonit.com

MedUX是新一代的客户数字体验测量和改进的专家,为电信运 营商、政府和公司提供尖端工具和创新解决方案。MedUX的交 付状态为配有零摩擦模型,无需集成,无需许可证授权。

OPINATOR 是一家领先的客户体验管理平台,协助企业和客户

实现实时的个性化的数字化沟通。OPINATOR 的强大功能、多

渠道和多功能性使其成为非常有价值的工具,特别是对于那些正

在进行数字化转型的公司,他们大多需要建立新的和可盈利性的

OPINATOR



OPINATOR helps businesses generate personalized digital dialogues with customers in real time. It's broad functionality, multichannel capabilities and versatility of use make OPINATOR an extremely valuable tool for companies undergoing digital transformation processes that require setting up new and profitable ways of interacting and communicating with customers.

www.opinator.com

方式与客户进行交互和沟通。

www.opinator.com

Таррх



With more than 60 billion monthly ad requests and 14,000 app developers registered worldwide, Tappx is a fully comprehensive ad tech solution for user acquisiton and app monetization, in one place. Our monetization solution will connect you to hundreds of demand sources and provide the 的广告。 best ads for your audience at the highest eCPM.

注册。Tappx是一个将用户和APP开发者置于同一个平台的综合 广告技术解决方案提供商。你将通过我们的解决方案和上百个 需求源建立联系,同时在最高的eCPM值为你的用户提供最佳

全世界每月有超过600亿广告需求,同时每月会有1万4千个APP

www.tappx.com

vintegrisTECH

vintegrisTEC

VintegrisTECH is a manufacturer of innovative systems and applications for digital signatures and robust authentication which are used today by banks, insurance company leading distributors. VintegrisTECH Works with 50% of Spain's leading financial institutions and insurance companies.

www.vintegris.tech

www.tappx.com

VintegrisTECH 是一家拥有创新系统和应用的企业,主要涉及领 域为数字证书管理、数字签名以及身份验证,这些在银行和保险 行业中被广泛应用。VintegrisTECH和西班牙50%的行业领先的 金融机构和保险公司保持合作。

www.vintegris.tech

Waterrevive



Waterrevive is the techno-chemical startup based in Spain that has developed and patented the solution "Waterrevive" Blue." This patent converted into a product lets any customer without technical knowledge to revive a water damaged phone in just seven minutes.

www.waterrevive.com

Waterrevive是一家来自西班牙的化工技术型初创公司,开发和 申请了Waterrevive Blue解决方案专利。这个专利现已经转化为 了实用产品,可以让任何一个没有技术背景的消费者在7分钟内 修复一部被水浸过的手机。

www.waterrevive.com